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什麼是「送達」？  

送達是將您的法律文件交給另一個人的行動。有多種類型的送 

達 -- 親自送達、郵件送達和請其他人送達。本表是有關專人或

「親自」送達。「法院聽證會通知」（DV-109表）、「請求下

達家庭暴力禁制令」（DV-100表）和「臨時禁制令」（DV-110

表）必須「親自」送達。這是指必須由專人 -- 不得是您本人或

任何受命令保護的人 -- 親自將表格的副本「送達」（交給）受

禁制人。您不能用郵件送達此類文件。送達的文件通知另一方： 

• 您請求下達的命令  

• 聽證會日期

• 如何回應

我為什麼必須送達命令？  

• 	 除非受禁制人知道所下達的命令，否則警察不能逮捕任何違反命令的人。

• 	 除非將命令送達給受禁制人，否則法官不能使之成為永久性命令。   

誰可以送達命令？ 

請您認識的人、傳票送達員或執法機構（例如治安官）親自將命令副本送

達（交給）受禁制人。您不能用郵件將表格寄給該人士。

送達人必須： 

• 	 年滿18歲或18歲以上

• 	 不得是您本人或任何受命令保護的人 

警官可免費為您送達命令。  

「傳票送達員」是您付費請求幫助遞送法院表格的業務機構人員。請查 

閱電話簿黃頁「Process Serving」（傳票送達）一欄或在互聯網上查詢。 

（如果執法機構或傳票送達員使用另一種送達證明表格，請核實在表格中

列出送達的表格。） 

如何送達？  

請送達人：		   

• 	 走到接受送達文件人的面前。

• 	 核實是接受送達文件的人。詢問該人士的姓名。

• 	 將DV-200表「專人送達證明」中勾選的

所有文件副本交給這個人。

• 	 填寫DV-200表，並在表中簽名。

• 	 將簽名的DV-200表交給您。 

如果接受送達文件的人不接受文件或將文件撕掉， 
怎麼辦？ 

• 	 如果接受送達文件的人不接受文件，只需將文件放在

他/她的身旁。

• 	 如果接受送達文件的人撕掉文件，沒有關係。   

不得用郵件寄送！
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Notice of Court Hearing

DV-109 Notice of Court Hearing

Name of Person to Be Restrained: 

1

2

Notice of Court Hearing 
A court hearing is scheduled on the request for restraining orders against the person in     .

3

Name and address of court if different from above:

Date: Time:
Room:Dept.:

This is a Court Order.

The court will fill out the rest of this form.

(Domestic Violence Prevention)

Hearing
Date

Clerk fills in case number when form is filed.

Clerk stamps date here when form is filed.

Fill in court name and street address:

Superior Court of California, County of

Case Number:

Your lawyer in this case (if you have one):

Zip:State:City:
Telephone: Fax:

Address (If you have a lawyer for this case, give your lawyer’s 
information. If you do not have a lawyer and want to keep your home 
address private, give a different mailing address instead. You do not 
have to give your telephone, fax, or e-mail.):

Name: State Bar No.:
Firm Name:

Address:

E-Mail Address:

DRAFT
Not approved by the
Judicial Council

2

All denied until the court hearing (specify reasons for denial in (b)):
Partly granted and partly denied until the court hearing (specify reasons for denial in (b)):

4 Temporary Restraining Orders (any orders granted are attached on Form DV-110)
Temporary restraining orders for personal conduct, stay away, and protection of animals, as requested in Form 
DV-100, Request for Domestic Violence Restraining Order, are:

a.

(1) All granted until the court hearing
(2)
(3)
Requested temporary restraining orders for personal conduct, stay away, and protection of animals are denied 
because:

b.

(1) The facts as stated in form DV-100 do not show reasonable proof of a past act or acts of abuse. (Family 
Code, §§ 6320 and 6320.5)

(2) The facts do not describe in sufficient detail the most recent incidents of abuse, such as what happened, 
the dates, who did what to whom, or any injuries or history of abuse.

(3) Further explanation of reason for denial, or reason not listed above:
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This is a Court Order.
DV-109, Page 2 of 3Revised January 1, 2012

Case Number:

Service of Documents and Time for Service—for Person in 
At least        five or       ___ days before the hearing, someone age 18 or older—not you or anyone else to be 
protected—must personally give (serve) a court’s file-stamped copy of this form (DV-109, Notice of Court 
Hearing) to the person in        along with a copy of all the forms indicated below:

Form DV-100, Request for Domestic Violence Restraining Order, (file-stamped) with applicable attachmentsa.

Form DV-120, Response to Request for Domestic Violence Restraining Order (blank form)c.

5

Form DV-110, Temporary Restraining Order (file-stamped) with applicable attachments if granted by the 
judge

b.

Other (specify):e.
Form DV-250, Proof of Service by Mail (blank form)d.

2

Notice of Court Hearing
(Domestic Violence Prevention)

1

Date:
Judicial Officer

At the hearing, the judge will consider whether denial of any requested orders will jeopardize your safety and the 
safety of children for whom you are requesting custody or visitation.

•

You must come to the hearing if you want the judge to make restraining orders or continue any orders already made. 
If you cancel the hearing or do not come to the hearing, any restraining orders made on Form DV-110 will end on the 
date of the hearing.

•

Right to Cancel Hearing: Information for the Person in

If item      (a)(2) or      (a)(3) is checked, the judge has denied some or all of the temporary orders you requested until 
the court hearing. The judge may make the orders you want after the court hearing. You can keep the hearing date, or 
you can cancel your request for orders so there is no court hearing.

•

If you want to cancel the hearing, use Form DV-112, Waiver of Hearing on Denied Request for Temporary 
Restraining Order. Fill it out and file it with the court as soon as possible.You may file a new request for orders, on 
the same or different facts, at a later time.

If you want to keep the hearing date, you must have all of the documents listed in item       served on the other person 
within the time listed in item      .5

If you cancel the hearing, do not serve the documents listed in item       on the other person.
5

5•

•

•

1

4 4

To the Person in

For information about service, read Form DV-210-INFO, What Is “Proof of Personal Service”?

1

The court cannot make the restraining orders after the court hearing unless the person in       has been 
personally given (served) a copy of your request and any temporary orders. To show that the person in       
has been served, the person who served the forms must fill out a proof of service form. Form DV-200, 
Proof of Personal Service may be used.

•

•
If you are unable to serve the person in        in time, you may ask for more time to serve the documents. 
Read Form DV-115-INFO, How to Ask for a New Hearing Date.

•

2
2

2
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什麼時候必須送達命令？

取決於具體情況。如需瞭解確切的日期，您必須查看DV-109表中的兩項內容：

首先，查看DV-109表第1頁的聽證會日期。然後，查看第2頁第➄項中填寫的天數。

請看日曆。從聽證會日期中減去第➄項中的天數。這就是送達命令的截止日期。儘早送達命令總是比晚送好。

如果第➄項中沒有填寫天數，您必須在聽證會日期之前至少提前五天送達文件。

誰在「專人送達證明」中簽名？

僅限由送達命令的人在「專人送達證明」（DV-200表）中簽名。您不能在證明中簽名。受禁制人無需在證明中

簽名。

如果我無法在聽證會日期之前送達文件，怎麼辦？

在聽證會召開之前，填寫和提交「請求繼續召開聽證會和重新下達臨時禁制令」（DV-115表）和「新聽證會日

期和重新下達命令通知」（DV-116表）。這些表格請法官指定一個新聽證會日期，並下達任何延續到新聽證會

日期的臨時禁制令。向書記員索取表格，或從網站www.courts.ca.gov下載表格。

您必須在原來的命令上隨附DV-115表和DV-116表，以便警察瞭解您的命令仍然有效。會將新聽證會日期通知送

達給受禁制人。如需瞭解有關要求指定新聽證會日期的進一步詳情，請查閱DV-115-INFO表「如何申請新聽證

會日期」。

我如何處理填妥的「專人送達證明」？

出席聽證會時攜帶「專人送達證明」（DV-200表）原件的一份副本。

如果治安官可送達命令，治安官會替您將「專人送達證明」送交給法院和CLETS（加州執法機構電信系統），

此為全州範圍供警察查閱法院命令的電腦系統。

如果是治安官之外的其他人送達命令，您應當：

• 	 如可能，在聽證會召開之前至少提前兩天向法院提交「專人送達證明」（DV-200表）原件。如果您無法做

到，出席聽證會時攜帶「專人送達證明」原件。

• 	 書記員將「專人送達證明」送交給CLETS。

• 	 為了您的安全，始終自己另外留存一份禁制令副本。

   


